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Vragen van het lid Gesthuizen (SP) aan de minister van Veiligheid en Justitie 
over de opstartproblemen van het Nederlands Register Gerechtelijk 
Deskundigen (ingezonden 11 november 2010). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op de kritiek van deskundigen op het Nederlands Register 
Gerechtelijk Deskundigen?1 

Vraag 2
Hoeveel deskundigen zijn sinds de start van het Nederlands Register 
Gerechtelijk Deskundigen in het register opgenomen en in welke disciplines? 

Vraag 3
Wat zijn de ervaringen met de aanstelling die nog steeds moet plaatsvinden 
via de rechter-commissaris en om hoeveel gevallen gaat het in 2010? 

Vraag 4
Bent u bereid op korte termijn de voortgang bij het Nederlands Register 
Gerechtelijk Deskundigen te beoordelen en waar noodzakelijk met aanvul-
lende maatregelen te komen? Zo nee, waarom? Zo ja, op welke termijn?

1 Nieuwsuur, «Hoe betrouwbaar zijn getuigen-deskundigen?», 9 november 2010.

Tweede Kamer, vergaderjaar 2010–2011, Vragen


